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• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Ewa Fronczek  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Analiza wniosków komisji za 2023 rok.  
2. Zatwierdzenie planu pracy Komisja na 2024 rok.  
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy różne  
Czas trwania posiedzenia  od objazd placówek od godz. 16.00 – 16.40 
Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych   6 z 7  

Przebieg obrad:  

Przewodnicząca Ewa Fronczek – dzień dobry witam wszystkich  Państwa na posiedzeniu Komisji 
Edukacji Kultury i Sportu, czy ktoś z Państwa ma propozycje zmiany porządku?, nie wiedzę.  
Rozpoczniemy od punktu pierwszego.   
Ad.1. Analiza wniosków komisji za 2023 rok.  
Brak wniosków  
Ad. 2. Zatwierdzenie planu pracy Komisja na 2024 rok.  
Projekt Nr 194  
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Edukacji Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 
Czeladzi na I kwartał 2024 roku.  

 

Lp. Miesiąc  Temat posiedzenia  

1. STYCZEŃ  1. Różnorodność ofert edukacyjnych czeladzkich szkół: klasa 
dwujęzyczna jako nowość w ofercie edukacyjnej Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Czeladzi. 
2. Ferie w mieście 2024 - plany, harmonogram. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy różne.  

2. LUTY  1. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w czeladzkich szkołach i przedszkolach.  
2. Doskonalenie nauczycieli i pedagogów szkolnych w zakresie 
pracy profilaktycznej z dziećmi i młodzieżą - działania podjęte 
w roku 2023  
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy różne.  

3. MARZEC  1. Różnorodność ofert edukacyjnych czeladzkich szkół: język 
francuski od najmłodszych klas - oferta edukacyjna Szkoły 
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Podstawowej Nr 7 w Czeladzi, w nawiązaniu do współpracy 
partnerskiej Miasta Czeladź z Miastem Auby we Francji.  
2. Ferie w mieście 2024 - analiza realizacji  
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych  
4. Sprawy różne.  

Przewodnicząca Ewa Fronczek - czy Państwo Radni macie uwagi do przestawionych tematów. 

Dyskusja udział wzięli:  

- Radny Marcin Gadecki  

- Radny Andrzej Mentel  

- Przewodnicząca Ewa Fronczek  

- Radna Janina Wcisło   

Radni proponowali rozszerzenie tematyki do planu pracy oraz przygotowanie tematów na I 

półrocze 2024 r.  

Przewodnicząca Ewa Fronczek – decyzją większości członków komisji zostawiamy propozycje 

planu pracy na I kwartał. Bardzo proszę o zaopiniowanie.  

Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 6 
Głosów „PPrrzzeecciiww” – 0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” -0    
OObbeeccnnyycchh na Sali w trakcie głosowania –  6 

 
Ad. 3. Opiniowanie materiału sesyjnego.  
Brak  
Ad 4. Sprawy rożne 
Brak 
Przewodnicząca Ewa Fronczek – Jeśli nie ma pytań, po wyczerpaniu porządku obrad Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu zamykam posiedzenie Komisji.  
       Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu  
         

Ewa Fronczek 
 
 
 
 
 
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 
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